
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-01-18, § 9 

 

 Tid Tisdagen den 18 januari 2011 kl 11.05 – 11.55 
   

 Plats Villa Brevik, Lidingö 
   

 Justerat Tisdagen den 25 januari 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Mats Lindqvist (MP)  

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

 Peter Abelin (M) för Daniel Valiollahi (M)  

Margareta Stavling (S) för vakans (S)  

Kajsa Stenfelt (V) för Claudia Jiménez-Guala (V)  

 

Övriga närvarande ersättare: 

 

Inga-Lill Larsson (M)  

Christer Swärd (M)  

Jesper Svensson (FP) 

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP) 

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Ted Ell, Staffan 

Forsell, Lars Jolérus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt 

biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén och borgarrådssekreteraren Karin 

Kressner. 

 



  

 
 § 9 

Albanoområdet. Svar på remiss om programsamråd 
Dnr T2010-512-04506 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden överlämnar och åberopar kontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på programsamrådet för Albanoområdet. 

 

Ärendets handling 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 13 december 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Ulla Hamilton m fl (M), Mark Klamberg (FP), Jonas Naddebo (C), 

Malte Sigemalm m.fl. (S) och Kajsa Stenfelt (V) föreslår (se beslutet). 

 

2) Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) föreslår följande: 

1 Kontorets förslag bifalls delvis. 

2 Därutöver anförs följande: 

 

Vi är till stora delar positiva till förslaget till program för Albanoområdet under 

förutsättning att spårtrafik, gång och cykel integreras i området redan från början 

och hänsyn tas till naturvärden och spridningssamband.  

 

Förslaget innebär bl a att Värtabanan överdäckas samt att gång- och 

cykeltrafiken förbättras och knyter samman denna del av staden, vilket är 

mycket välkommet. Det är positivt att Albanoområdet kommer att utvecklas till 

ett människovänligt område där människor vill vistas samt röra sig genom på ett 

säkert och tryggt sätt. Detta kommer också medföra att Albanoområdet kommer 

att utgöra en viktig koppling mellan de olika lärosätena i området.  

 

Programförslaget innehåller mycket goda möjligheter till spårbunden 

kollektivtrafik.  Detta bör det planeras för i samband med att campusområdet 

byggs. Såsom Miljöförvaltningen påpekar, kan spår som går genom området 

kompletteras med nya stationer och en öst-västlig spårbunden tvärförbindelse är 

fullt möjlig. Spårtrafiklösningarna ska inte skjutas på framtiden, utan tas med i 

planeringen från början. Vid inflyttning ska lånecykelsystem finnas i området 

och det ska planeras för ett kretsloppsanpassat avfallssystem. 

 

Förslaget innehåller bl a att Roslagsvägen omgestaltas. Såsom 

Miljöförvaltningen påpekar i sitt remissvar, bör omgestaltningen av 

Roslagsvägen innehålla en minskning av kapaciteten då trafiken framöver i stor 

grad kommer att överföras till Norra länken. När Norra länken öppnas kommer 

rimligtvis trafiken på Roslagsvägen reduceras och det finns då ingen anledning 

att behålla den motorvägskaraktär som den utgörs av idag. En 

kapacitetsminskning skulle leda till lägre ljudnivåer, bättre luftkvalitet, bättre 

anpassning till Nationalstadsparkens kulturlandskap och ekologiska 

spridningsfunktioner, för rekreationsvärden samt ökad säkerhet för gång- och 



  

cykeltrafikanter.  

 

Hur bebyggelsen kommer att påverka de naturvärden och spridningssamband 

som idag finns i norra området bör studeras närmare och planen bör anpassas så 

att spridningsvägarna inte påverkas negativt, t ex med korridorer mellan husen.  

 

Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) ställer de framlagda förslagen mot varandra och 

finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Reservation 

Vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


